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Er zijn al meerdere jaren plannen om de Brink in Peize aan te pakken, de Vereniging Dorpsbelangen 
Peize (VDP) wil nu graag doorpakken. Door Frans Beune is een schetsontwerp gemaakt, deze is door 
de gemeente Noordenveld (GM) intern behandeld en de opmerkingen zijn teruggekoppeld naar VDP. 
Deze opmerkingen en overige zaken zijn in een overleg op 29-11-2023 behandeld. In het onderstaande 
overzicht worden de punten weergegeven die zijn behandeld in het overleg 
 

• De parkeerdruk is toegenomen binnen het dorp, ook in De Woert zijn de parkeerplaatsen (o.a. 
door de Hoprank) vaak bezet. 

• Het parkeerprobleem is groter dan alleen op de Brink en dient daarom ook breder binnen het 
dorp aangepakt te worden. Dit probleem is niet op te lossen door enkele extra parkeerplaatsen 
op de brink te realiseren.  

• Afgesproken is om de Brink in te richten met 4 langsparkeerplekken, hierbij wordt de Brink 
zodanig in gericht zodat wild parkeren op de straat ontmoedigd wordt. De parkeerplaatsen 
worden duidelijk ingericht. 

• De rijloper aan de zuidzijde van de Brink wordt versmald en ingericht als 1-richtings verkeer. 
• Als alternatief kan er gekeken worden om langs de Brinkweg een aantal langsparkeerplaatsen 

te realiseren. Voor iedereen aanwezig is dit acceptabel. 
• De voorkeur is om de Brink zo groen mogelijk in te richten, hier is iedereen het mee eens. 
• De inrichting bij de kerk heeft geen historische waarde. 
• De huidige bomen op de Brink hebben geen historische waarde, van oudsher hebben er 

leilindes op de Brink gestaan. 
• De boom van de historische vereniging mag vervangen worden door een nieuwe amberboom 

op dezelfde locatie.  
• Onder de nieuwe rij Leilindes wordt er gekeken naar de mogelijkheid om lage heesters (b.v. 

hertshooi) aan te brengen. 
• Om de Amberboom wordt een zitrand aangebracht. 
• Bij de kerstboom wordt een lage rand van cortenstaal aangebracht. 
• De haag langs de parkeerplaatsen komt te vervallen. Hierdoor kan een vrachtwagen de Brink 

bereiken. 
• De stroomkast wordt zodanig geplaatst dat een vrachtwagen de Brink kan bereiken. 
• Bij de gemeente wordt intern besproken of het mogelijk is om een verzinkbare stroomkast aan 

te brengen. Een alternatief is om de stroomkast te verwerken in de zitrand bij de Amberboom. 
• De rijloper naar café Ensing wordt niet aangelegd. 



• De molgoot is nu vrij stijl. Gekeken wordt om deze anders in te richten, eventueel met een 
roostergoot. 

• Ter plaatse van het terras wordt d.m.v. accenten in de bestrating een visuele scheiding tussen 
het voetpad en het terras aangebracht. 

• De huidige bestrating wordt hergebruikt bij de nieuwe inrichting, m.u.v. de stenen van de 
punaises. 

• De potjes voor de vlaggenmast en de kerstboom mogen naast elkaar in het groenvak geplaatst 
worden. 

• Het plaatsen van fietsennietjes is akkoord. 
• Over de lichtmasten en de armaturen wordt door de gemeente later terugkoppeling gegeven. 

De nieuwe verlichting dient integraal met de nieuwe inrichting van de Hoofdstraat bekeken te 
worden. Gedacht wordt aan de verlichting die nu in Lieveren is toegepast. 

• De verdere communicatie dient te worden opgepakt om de rest van de bewoners te informeren. 
 
 


